
Zapisnik i odluke 
IV. sjednice Upravnog odbora Saveza 

održane 17.veljače 2023. godine u Zagrebu, Agram klub, od 18:00 do 20:00 sati 
 
Nazočni: Ratko Galjer - predsjednik,  Robert Vindiš, Aleksandar Đurković, Igor Čimbur 
Također nazočni: Ivana Sladoljev (administrativna tajnica, zapisničar) 
Izočni: Filip Lončarić, Marina Dijaković 

1.Ustanovljavanje valjanosti  kvoruma i dnevnog reda 

PG je ustanovio kvorum i predložio usvajanje dnevnog reda. Prihvaćeno jednoglasno. 
 
2.Ovjera zapisnika i odluka III. sjednice UO  

Budući da nije bilo primjedbi PG je predložio ovjeru. Prihvaćeno jednoglasno. (Odluka 1) 
 
3.Ovjera odluka predsjednika Saveza donesenih u ime Upravnog odbora 

Budući da nije bilo primjedbi PG je predložio ovjeru. Prihvaćeno jednoglasno. ( Odluka 2) 
 
4. Izvješće za prethodno razdoblje 

    4.1. Izvješće o izvršenju odluka III. Sjednice UO 

Izvršene su sve odluke, održana je sjednica Skupštine a u organizaciji Saveza održano je i PH za 

seniore.  

    4.2. Programsko izvješće za prethodno razdoblje    

Osim sjednice  Skupštine i Prvenstva Hrvatske za seniore u prethodnom razdoblju je održan i 
Diplomatski turnir, pripreme NC-a i odrađen je turnir Nation to nation U13 u Mađarskoj.Redovno se, 
dva puta tjedno u dvorani OŠ Pongračevo,  održavaju treninzi reprezentativaca pod vodstvom 
izbornika Igora Čimbura i trenera Nevena Rihtara. Jelena Buchberger i Roko Pipunić primljeni su u 
razvojni program HOO-a kao i trener Igor  Čimbur. Roko Pipunić na poziv Badminton Europe odlazi u 
Dansku na pripremni kamp CoE. S obzirom da je g. Marin Pipunić  na vlastiti zahtjev dao ostavku na 
mjesto podpredsjednika , na prijedlog  PG na to mjesto bi došao g. Ratko Cvetnić . Takvo izvješće je 
PG dao na glasanje. Prihvaćeno jednoglasno (Odluka 3)  
 

    4.3. Financijsko izvješće za prethodno razdoblje     

Kratko se prošlo kroz potrošena sredstva vezano za održane turnire i ostale troškove vezane za rad 
Saveza te je predočeno trenutno stanje na računu. Predani su dokumenti potrebni za dobivanje 
državljanstva za Daniela Ariu Dinatu a Hrvatski Caritas je izvršio uplatu od 3.981,69 eura kojom se 
sufinancira njegov smještaj. Savez je financirao odlazak Josipa Slivara, Dražena Mikšića i voditeljice 
Dragane Tišme na prvi para badmintonski turnir. Dio iznosa će refundirati Hrvatski paraolimpijski 
odbor što je na sastancima u HPO-u  dogovorio izbornik Igor Čimbur. Takvo izvješće je PG dao na 
glasanje. Prihvaćeno jednoglasno (Odluka 4)  
       

5. Razrada plana za iduće razdoblje  

    5.1. Programski plan  



Robert Vindiš i Ratko Galjer prisustvovat će u Poreču Državnom prvenstvu školskih sportskih 
društava Republike Hrvatske u badmintonu za osnovne i srednje škole  u organizaciji Hrvatskog 
školskog sportskog saveza. 
Glavna tajnica Maja Capuder vraća s roditeljskog dopusta 13. ožujka  na pola radnog vremena te će 
se na drugu polovinu radnog vremena a do povratka Glavne tajnice Maje Capuder na puno radno 
vrijeme, zaposliti   trener Neven Rihtar. 
 
    5.2. Financijski plan 

PG je izložio prijedlog da Savez izborniku Igoru Čimburu kao i treneru Nevenu Rihtaru mjesečno 
isplaćuje iznos koji će se naknadno s njima ugovoriti, kao naknadu za dodatni rad sa 
reprezentativcima. Savez  će treneru Nevenu Rihtaru financirati kupnju laptopa kao kompenzacija za 
njegov rad za siječanj i veljaču. Također, Ariu Dinati će se natjecanja financirati iz redovnog 
programa.(Odluka 5) 
Na prijedlog PG i uz prethodni dogovor sa sudačkom povjerenicom Ivankom Pokorni, sucima se 
povećavaju dnevnice za suđenje na PH i HK i sad iznose : linijski suci 20 eura, suci 35 eura, vrhovni 
suci 50 eura. (Odluka 6) 
Povećava se refundacija troška prijevoza na zakonom dopuštenih 0.40 eura/km. (Odluka 7) 
 
    5.3. Priprema redovne godišnje sjednice Skupštine Saveza 

            5.3.1.Dnevni red godišnje Skupštine Saveza 
 
 Redovna Skupština saveza će se održati 2.3.2023.  u 19:30h u Agram klubu. 
U kraćoj raspravi nazočni su utvrdili zadatke sjednice i dnevni red, te je takav prijedlog PG dao na 
izglasavanje. Prihvaćeno jednoglasno ( Odluka 8) 
            5.3.2.Prijedlog izvješća o radu za 2022. godinu 

Svi odbornici su dobili materijale, te su kratko prošli kroz pojedine točke. Budući nije bilo primjedbi, 
PG je izvještaj dao na usvajanje. Prihvaćeno jednoglasno i takav izvještaj se prosljeđuje na Skupštinu 
Saveza ( Odluka 9) 
            5.3.3.Prijedlog financijskog izvješća za 2022. godinu 

Svi odbornici su dobili materijale, te su kratko prošli kroz pojedine točke. Budući nije bilo primjedbi, 
PG je izvještaj dao na usvajanje. Prihvaćeno jednoglasno i takav izvještaj se prosljeđuje na Skupštinu 
Saveza ( Odluka 10) 
 

 6. Razno 

Budući da nije bilo više tema za raspravu ,PG je zaključio IV. sjednicu Upravnog Odbora 
 
ODLUKE 
 
1. Prihvaća se izvješće o izvršenju odluka III. Sjednice UO 

2.Ovjeravaju se sljedeće odluke predsjednika Saveza donesene po članku 33(3) Statuta:  

 27. siječanj 2023. 
-  Na temelju potpisanog sporazuma između Hrvatskog paraolimpijskog odbora i Hrvatskog 
badmintonskog saveza, UO odlučio je da Igor Čimbur bude povjerenik za para badminton 



 -  Obostranom suglasnošću g. Damir Markuš razrješuje se dužnosti povjerenika za školska natjecanja 
i vezu sa Hrvatskim školskim sportskim savezom i Ministarstvom znanosti i obrazovanja  te se na isto 
mjesto imenuje g. Saša Čurčić. 
 
3. Prihvaća se programsko izvješće za prethodno razdoblje. 
 
4. Prihvaća se financijsko izvješće za prethodno razdoblje.  
 
5. Igoru Čimburu i Nevenu Rihtaru će se mjesečno financirati dodatni rad s reprezentativcima u 
Nacionalnom centru 
Ariu Dinati će se natjecanja financirati iz redovnog programa. 
Financira se kupnja laptopa treneru Nevenu Rihtaru kao kompenzacija za njegov rad  za siječanj I 
veljaču  
 
6. Dnevnice sucima za suđenje na PH i HK iznose : linijski suci 20 eura, suci 35 eura, vrhovni suci 50 
eura 
 
7. Povećava se refundacija troška prijevoza na zakonom dopuštenih 0.40 eura/km. 
 
8. Prijedlog dnevnog reda Skupštine Saveza je: 
 
1. Izbor Verifikacijskog odbora 
1.1 Izbor 
1.2 Izvješće o kvorumu 
1.3 Usvajanje dnevnog reda 
2.Ovjera zapisnika i odluka Izvanredne sjednice Skupštine Saveza održane 19.12.2022. 
3.Usvajanje izvješća o radu za 2022.godinu 
3.1 Programsko izvješće 
3.2 Financijsko izvješće 
4.Rebalans financijskog plana za 2023.godinu 
5. Razno 
 
9. Prihvaća se prijedlog izvješće plana rada za 2022.godinu i prosljeđuje Skupštini na usvajanje 
 
10. Prihvaća se prijedlog financijskog izvješća za 2022.godinu i prosljeđuje Skupštini na usvajanje 
 
 
 
Predsjednik Saveza 
 
Ratko Galjer 

 


